
ورزشی   9 شنبه11آذر1402-18جمادیالاولی1445-2دسامبر2023-سالبیستودوم-شماره6145

لغو سفر تکواندوکاران ایران به گرندپری منچستر
انگلستان در نهایت روادید ملی پوشان ایران را برای حضور در فینال گرندپری 

تکواندو در منچستر صادر نکرد.
به گزارش ایســنا، در پایان فرصت اعزام پنج تکوانــدوکار ایران به گرندپری 
منچستر، انگلستان در نهایت از صدور روادید برای تکواندوکاران ایران برای حضور 
در این رقابت ها خودداری کرد تا سفر ملی پوشان ایران به این رقابت ها لغو شود.

ناهید کیانی و مبینا نعمــت زاده در بخش دختران و ابوالفضل زندی، مهران 
برخورداری و مهدی حاجی موسایی در بخش پسران قرار بود عازم این مسابقات 

شوند.
در پایان این رقابت ها به پنج نفر برتر چهار وزن المپیکی مردان و چهار وزن 
المپیکی زنان که بیشترین امتیاز را در رنکینگ دارند، سهمیه حضور در المپیک 

داده می شود.
از میان نمایندگان ایران تنها ناهید کیانی به احتمال زیاد حضورش در المپیک 
قطعی شده و سایر تکواندوکاران ایران برای کسب سهمیه المپیک باید از طریق 

گرنداسلم و مسابقات قاره ای تلاش کنند.

تمجید فدراسیون جهانی از دو هندبالیست  ایرانی
فدراسیون جهانی هندبال بعد از اولین دیدار تیم ملی هندبال ایران به تمجید 

از دو بازیکن ایرانی پرداخت. 
به گزارش ایسنا، فدراسیون جهانی هندبال بعد از اولین دیدار تیم ملی ایران 
در مسابقات قهرمانی جهان به تمجید از دختران هندبال ایران پرداخت و نوشت: 
»لهستان برای چهارمین بار در پنج دوره گذشته در مسابقات قهرمانی زنان جهان 
شــروعی پیروزمندانه داشت. این تیم اروپایی به وضوح باتجربه تر از ایران بود که 

تازه برای دومین بار در رقابت های برتر هندبال جهان حضور می یابد.
در حالــی که مدافعان ایران با گام های زیاد و پاس های نادرســت هر فرصت 
برای امتیاز گرفتن مقابل لهستان را از بین می بردند با ورود فاطمه خلیلی بهفر به 
دروازه بان تیم ملی ایران، شرایط دفاع بهتر شد و خلیلی از هشت شوت اول که با 

آن روبرو شد، ۴ سیو داشت و با بازده ۵۰ درصدی تیم را نجات داد.
هــر چند در نهایت تیم لهســتان ۳۵ بر ۱۵ برد اما ایــران در برخی مواقع 
نشانه هایی از پیشرفت را نشــان داد. فاطمه مریخ، که پیش از این در مسابقات 
قهرمانی دختران جوان ۲۰۲۲ درخشیده بود و در بین ۱۰ گلزن برتر قرار گرفته 
بود در این مسابقات بازی بسیار خوبی را با شش گل به نمایش گذاشت. او تیم 
آسیایی را خوب هدایت کرد و جایزه بهترین بازیکن مسابقه را از آن خود کرد.«

ورزش بانوان

رئیس شــرکت توســعه و تجهیز از ساخت 
بزرگترین اســتادیوم فوتبال دنیا در جنوب 
تهران خبر داد.بزرگترین اســتادیوم جهان 

جایگزین ورزشگاه آزادی!
به گزارش ورزش ســه، در حالی که مراحل 
تجهیز و نوســازی سکوهای ورزشگاه آزادی 
برای دومین ســال متوالی ادامه دارد، مهیار 
عســگریان رئیس شرکت توسعه و تجهیز از 

جزئیات طرح این شرکت برای ساخت »شهر 
فرهنگی و ورزشــی« پایتخت پرده برداشته 
تا مشخص شــود مسئولان قصد دارند یکی 
از بزرگتریــن پروژه های ورزشــی جهان را 
اســتارت بزنند. بر اســاس اعلام عسگریان، 
شهر فرهنگی و ورزشی دو فاز خواهد داشت 
که در فاز نخست یک استادیوم فوتبال و یک 
سالن چند منظوره ساخته خواهد شد و در 

فاز دوم بخش های دیگر تکمیل می شود.
اما نکته جالب ظرفیت ساخت این استادیوم 
اســت که آن را تبدیل به یکی از بزرگترین 
ورزشــگاه های جهان و بزرگترین استادیوم 
فوتبال دنیا می کند چرا که مســئولان ایران 
قصد دارنــد ۱۲۰ هــزار صندلــی در این 
ورزشگاه قرار بدهند. مهیار عسگریان در این 
خصوص گفت: طراحی شهر فرهنگی ورزشی 

جدیدمان در یک فاز است اما اجرا در دو فاز 
است. در فاز یک، حداقل چیزی که مطالبه 
مردم اســت و مــا در آن لحاظ کردیم، یک 
استادیوم فوتبال تا ۱۲۰ هزار نفر و یک سالن 

با گنجایش ۲۲ هزار نفر است.
بزرگترین اســتادیوم کنونــی دنیا در هند 
واقع شــده که ۱۳۴ هــزار صندلی در خود 
دارد و البتــه تنهــا بــرای ورزش کریکت 

اســتفاده می شــود و برای فوتبال نیســت. 
جهان  فوتبــال  اســتادیوم  پرظرفیت ترین 
»رونگــرادو« در پیونگ یانگ کره شــمالی 
اســت که ســال ۱989 افتتاح شد و ۱۱۴ 
هزار صندلی دارد. البته اســتادیوم پایتخت 
کره شمالی باوجود ظرفیت بسیار بالا، چمن 
طبیعی در خود نــدارد و با چمن مصنوعی 
کار خــود را ادامه می دهد. جالب اینکه بعداً 
در نوامبر ۲۰۲۲ تأیید شد که ورزشگاه هنوز 
تــا ۱۵۰۰۰۰ قابــل ارتقا اســت و حتی در 
خبرها آمد که رئیس جمهور کره شمالی در 
این ورزشــگاه برای ۱۵۰ هزار نفر سخنرانی 
کرده اما در نهایت گنجایش ۱۱۴ هزار نفری 
برای این اســتادیوم عظیم تائید شده است.
اگرچه هنوز کلنگ ورزشگاه جنوب پایتخت 
ایران به زمین نخورده اما در صورتی که این 
استادیوم ۱۲۰ هزار نفری ساخته شود، ایران 
صاحب یک رکــورد جالب از نظر گنجایش 
اســتادیوم خواهد بود، هرچند که مشخص 
نیســت امکانات و تجهیزات این ورزشگاه به 

چه شکلی خواهد بود.
البتــه اســتادیوم آزادی نیــز در دهه های 
۱۳6۰، ۱۳7۰ و حتــی اوایــل ۱۳8۰ بــه 
عنوان اســتادیوم صد و بیست و هزار نفری 
شناخته می شد اما در نهایت با بررسی دقیق 
و صندلی گذاری طبقه دوم مشخص شد که 
این ورزشگاه تنها پذیرای 78۴۰۰ تماشاگر 
خواهد بود و حالا هم که با تخریب سکوهای 
قسمت غربی تنها ۴۵ هزار تماشاگر می توانند 

در ورزشگاه حضور داشته باشند.
این در حالی اســت که سال های سال است 
که در جهان، ســاختن استادیوم های خیلی 
بزرگ از دستور کار خارج شده؛ هم به دنبال 
هزینه نگهداری و هم به دلیل ســختی های 
پرکردن همیشــگی ورزشگاه هایی که تا این 

اندازه گنجایش داشته  باشند.
امروز مدیــران وزارت ورزش نیز باید به این 
ســوال پاســخ بدهند که چه ضرورتی برای 
ساخت اســتادیوم ۱۲۰ هزار نفری در ایران 

وجود دارد؟

استادیوم 120 هزار نفری فوتبال در تهران ساخته می شود

بزرگترین استادیوم جهان جایگزین ورزشگاه آزادی

ملی پوش سابق کشتی فرنگی ایران، بار دیگر شدیدا از محمد بنا انتقاد کرد.
به گزارش ایسنا، سعید عبدولی بعد از قهرمانی تیم گروه ملی فولاد در لیگ برتر 
کشتی فرنگی درباره اولین تجربه مربیگری خود، گفت: بعد از چند سال دوری از 
کشتی، بازگشتم مصادف شد با به دست گرفتن یک تیم در استان خوزستان که 
خدا را شکر توانستیم ۲۲-۲۳ کشتی گیر خوزستانی که در سطح تیم ملی مطرح 
هستند را اســتخدام کنیم. ما کارهای استخدامی شان را انجام دادیم که بدون 
مشکل به کشتی شان ادامه دهند و تا زمانی که در تیم ملی هستند حقوق شان 
را دریافت کرده و از مزایای شرکت بهره مند شوند تا بعدا ان شاءالله در پست های 

مدیریتی و ورزشی بتوانند مشغول به کار شوند.
وی حضور در لیگ برتر را تجربه ســختی دانســت و گفــت: این اولین تجربه 
مربیگری ام بود، واقعا ســخت بود و سعی می کنم دیگر تکرار نشود و در حیطه 
مربیگری لیگ و کشتی اصلا نباشم ولی اگر خواستم به کشتی کمک کنم فقط 

در تیم ملی باشد. واقعا لیگ برای مربیگری اصلا خوب نیست.
عضو ســابق تیم ملی فرنگی در پاسخ به این ســوال که اگر از او خواسته شود 
که به تیم ملی کمک کند، قبــول کند: من فقط دیگر قصد مربیگری در لیگ 
را ندارم و اگر برای تیم ملی از من اســتفاده شود به روی جفت چشمانم، همه 
تلاشم را برای مملکتم خواهم کرد. عبدولی درباره سختی های کار محمد بنا در 
جایگاه سرمربیگری تیم ملی که ســال ها تداوم داشت، گفت: محمد بنا که در 
لیگ مربیگری نکرده، کشــتی گیر حاضر و آماده که مربی شهرستان زجرش را 
کشــیده را تحویل گرفته، کار شاقی نکرده که! الان شهریار زندگی می کند اگر 
یک کشتی گیر را خودش به عنوان قهرمان استان تحویل داد بعد به به و چه چه 

بکنید! ما هم اینجا در شهرستان برایش دست می زنیم.
دارنــده مدال برنز المپیک ۲۰۱6 ریو دربــاره اینکه چرا انتقاداتش از محمد بنا 
تمامی ندارد؟ گفت: با بنده خدا که من کاری ندارم. خدا باید دلش را با او صاف 

کند که این همه ظلم به این جوانان کرده است. اصلا من کاری ندارم، تا زمانی 
که تیم ملی بودم خودتان هم می دانید تنها کشــتی گیری که تمام مســابقات 
انتخابی تیم ملی را شرکت کرد و اگر هم شرکت نکرد به اسم تیم ملی در جام 
یادگار امام حضورداشت و با رقبای مستقیمش کشتی گرفت، سعید عبدولی بود. 
هیچ کسی منتی سر من ندارد که بگوید سعید عبدولی را بدون انتخابی بردیم. 
همان سال ۲۰۱7 که در مسابقات هفت تیر دیسکالیفه شدم، تا دو ماه بعد از آن 
چهار کشــتی با رقبای تازه نفس پشت سر هم گذاشتند که اگر به هرکدام شان 
می باختم از گردونه مسابقات کنار می رفتم. ببینید با چه سختی هایی برای من 
انتخابی می گذاشــتند و من از آنها سربلند بیرون می آمدم. امروز منت مردم سر 
من هست، منت فدراسیون، کارمندان فدراسیون، کارکنان خانه کشتی سر من 

هست اما منت هیچ مربی ای سر من نیست.
وی در ادامه درباره شــانس برادرش علیرضا برای رســیدن به دوبنده وزن 77 
کیلوگــرم تیم ملی در المپیک ۲۰۲۴ پاریس خاطرنشــان کرد: علیرضا با این 
کشــتی  که با محمدرضا مختاری در فینال لیگ گرفــت خیلی امیدوارم کرد. 
اشتباهاتی داشت که اگر مرتکب نمی شد می توانست کشتی را ببرد. مختاری و 
علیرضا کشــتی خوبی گرفتند، من رضایت کاملی از کشتی علیرضا دارم. بعد از 
جوانان جهان در هیچ مسابقه ای شرکت نکرده بود و باید در این مبارزه شرکت 
می کرد که تلنگری به او بخورد و به خودش بیاید که تفاوت مسابقات جوانان و 
بزرگسالان جهان را متوجه شود. عبدولی درباره ارزیابی خود از عملکرد تیم ملی 
کشتی فرنگی در مسابقات جهانی بلگراد خاطرنشان کرد: کشتی فرنگی از آزاد 
نتیجه بهتری گرفت. کار بچه ها خیلی خوب بود و می تواند خیلی بهتر هم باشد. 
الان تیم ملی از پتانسیل خوبی برخوردار است، کشتی گیران خوبی داریم که با 
برنامه ریزی و درســت کار کردن و بتوانند از مربیان آنها در شهرستان هم حتی 

شده برای یک اردو استفاده کنند که دل کشتی گیر قرص شود.

انتقاد عبدولی از بنا:

محمد بنا کار شاقی در کشتی نکرده است

دکتر قدیری مطرح کرد: قطعا با بهره برداری و وارد شدن دیگر طرح های 
هلدینــگ پتروپالایــش اصفهان در زنجیره تولید، ســود دهــی هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان افزایش خواهد یافت و ما در مدت مشــابه ســال آینده 

شاهد رشد چند برابری سود پالایشگاه اصفهان خواهیم بود.
در ۶ ماهه امسال سود »پتروپالایش اصفهان« ۹ درصد

 افزایش یافت
با ٱبر طرح های اجرا شــده در طول ۲۴ماه فعالیت دکتر محســن قدیری 
در هلدینگ پتروپالایش اصفهان گام های پیشــرفت چنان با شتاب برداشته 
شد که نام پالایشــگاه اصفهان در بین تمام پالایشگاه های کشور در سکوی 
اول قــرار گرفت و رتبه برتر ســود دهــی را به خود اختصاص داد. ســود 
پتروپالایش اصفهان در میان آمارهای منتشــر شــده  نه تنها کاهشی نبوده 
بلکه با افزایشــی ۲ هزار میلیارد تومانی روبه رو بوده اســت. در همین پیوند 
مدیرعامــل هلدینگ پتروپالایش اصفهان در گفت وگــو با روابط عمومی و 
امور بین الملل پتروپالایش اصفهان عوامل موفقیت در ســود دهی پالایشگاه 
اصفهان را ایجاد انضباط مالی و اجرای طرح های مختلف در شرکت های زیر 
مجموعه عنوان کرد و افزود: در ســال ۱۴۰۰میزان سود پالایشگاه اصفهان 
۱۲همت بود در حالی که در ســال ۱۴۰۱ســود این مجموعه به ۳6 درصد 
رسید. دکتر محســن قدیری، با اشاره به اینکه تبدیل پالایشگاه اصفهان به 
پتروپالایش از عوامل موفقیت در سود دهی بالای این شرکت است افزود: هم 
اکنون طرح های شــرکت های تابعه هلدینگ پتروپالایش اصفهان یکی پس 
از دیگری در مرحله بهره برداری قرار گرفته و همین امر ســودآوری را برای 

پتروپالایش اصفهان رقم زده است.
سود ۱۸.۵میلیون یورویی شرکت ملاصدرا 

از محل فروش حلال ها
وی خبرداد: هم اکنون شــرکت راهبرترابر انرژی و شــرکت ملاصدرا در 
بخش های مختلف در حال عرضه محصولات هســتند و همین امر عاملی در 
افزایش ســود پتروپالایش اصفهان است. اکنون شرکت ملاصدرا در آبان ماه 
۱8.۵ میلیون یورو فروش حلال ها را در برنامه خود ثبت کرد؛ اکنون هریک 

از این شرکت ها مولد بوده و با چابکی خود درآمد زا شده اند.
وی با اشاره به اینکه اکنون شرکت اکسیر ایرانیان نیز که در بحث زنجیره 
ارزش نفت ســفید حرکت می  کند دارای دو طرح مصوب مهم اســت افزود: 
یکی از این طرح ها KHT اســت که بســتر را برای تولید نفت سفید بدون 
گوگرد آماده می کند و طرح دیگر که ماموریت آن به شرکت اکسیر ایرانیان 
داده شده طرح تولید الکل های چرب است که برای آن، پیمانکار هم انتخاب 

شده است .
طرح KHT برای پالایشگاه اصفهان ۴۰ میلیون یورو 

در سال درآمد خواهد داشت
دکتر قدیری ادامه داد: به زودی شــاهد راه انــدازی طرح KHT خواهیم 
بود که ۴۰میلیون یورو در ســال درآمد خالص بــرای پتروپالایش اصفهان 
به ارمغان می آورد دراین طرح قرار اســت نفت ســفید دارای گوگرد پایین 
برای اســتفاده در سوخت جت و هواپیما تولید شود که هم برای تامین نیاز 
داخل و هم صادرات خواهد بــود. مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان 

افزود: برنامه ریزی ما این اســت که از سال ۱۴۰۴ دیگر اقدام به فروش نفت 
ســفید کم گوگرد نکنیم چرا که برای تامین نیاز دیگر شــرکت های مستقر 
در پتروپالایش اصفهان بــه این محصولات نیاز داریم و در واقع می خواهیم 
گام های تولید به تولید برداریم و با ارزش ترین و گران قیمت ترین محصولات 

را که برای پتروپالایش اصفهان سود دهی بالا داشته باشد را تولید کنیم.
طرح DHT برای پالایشگاه اصفهان ۱۹.۵همت سود

 به همراه دارد
دکتر قدیری، باتاکید مجدد به اینکه آنچه باعث رشــد ســود پالایشگاه 
اصفهان است شامل انضباط مالی، تسریع در انجام طرح ها که باعث افزایش 
ضریب IRi شــده است افزود: یکی از طرح های که باعث افزایش سود دهی 
پالایشــگاه اصفهان شده است طرح DHT اســت که ۱6ماه زودتر از برنامه 
زمانبندی به بهره برداری رسید و ۱9.۵همت سود زودهنگام برای پالایشگاه 

به همراه داشت.
وی افزود: تســریع در انجام طرح ها باعث کاهش هزینه طرح ها می شود، 
انجام طرح های حفظ ظرفیت و افزایش آن توسط مهندسی پالایش همواره 
در حال انجام است به گونه ای که ظرفیت اسمی پالایشگاه اصفهان ۳7۰هزار 
بشکه در روز می باشد که این ظرفیت به ۴۰۰هزار بشکه در روز رسیده است.
مدیرعامــل پتروپالایش اصفهــان، در ادامه از افزایش ســود 9درصدی 
پتروپالایش اصفهان در 6ماهه نخست امسال نسبت به مدت مشابه سال قبل 
خبر داد و گفت: سود خالص پتروپالایش اصفهان در 6ماه سال قبل ۱۲همت 

بود که این میزان سود درهمین مدت در سال ۱۴۰۲به ۲۳همت رسید.
پالایشگاه نفت اصفهان در صدر شرکت های سود ده

دکتر قدیری تصریح کرد: در همین مدت امسال رتبه های آماری و میزان 
سود دهی دیگر پالایشگاه کشورهمگی دارای رشد منفی بود و تنها پالایشگاه 

اصفهان دارای افزایش سود 9درصد بوده است .
وی ضمن ارائه آماری از میزان سود دیگر پالایشگاه های کشورگفت: سود 
پالایشــگاه نفت بندرعباس در 6 ماهه سال قبل ۲۲همت و در مدت مشابه 
امســال ۱۰همت با ۵۴ درصد رشد منفی  بود. همچنین سود پالایشگاه نفت 
تهران در سال قبل ۱6همت و درهمین مدت امسال با ۱۲همت سود و رشد 

منفی ۲۴درصد مواجه بود.

مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان
 از صعود پالایشگاه نصف جهان به قله های سود خبرداد

 

آگهی مناقصه عمومی شماره 2002005265000318
شهرداری کرج در نظر دارد برابر بودجه مصوب شورای اسلامی شهر، پروژه مندرج در جدول ذیل را از طریق مناقصه عمومی به پیمانکاران واجد شرایط 

واگذار نماید.

مبلغ سپرده مبلغ پروژه  به ریالشرح پروژهردیف
به ریال

نحوه پرداخت رتبه لازم
قرارداد

۱
تراش، قیرپاشی، حمل و پخش و لکه گیری مکانیزه و آسفالت 
سطح شهر 7-۱۴۰2 سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری 

شهرداری کرج – تا سقف اعتبار    
۵۰%۵ راه و ترابری۱۰۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰۵/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰

۱- سپرده شرکت در مناقصه به یکی از روش های ذیل ارائه گردد: ضمانتنامه بانکی معادل مبلغ فوق که به مدت 9۰ روز اعتبار داشته و قابل تمدید باشد 
و یا واریز فیش نقدی به مبلغ فوق به حســاب 7۰۰7۸۶۹۴۸۶23 بانک شــهر. ۲- برندگان نفر اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشــوند 
ســپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شــد. ۳- مبلغ ۱/۰۰۰/۰۰۰ ریال به عنوان هزینه خرید اسناد به حساب 7۰۰7۸۵3۱37۹۵ به نام شهرداری کرج از 
طریق ســامانه الکترونیک دولت )ســتاد(  به آدرس www.setadiran.ir می بایست واریز گردد. ۴- متقاضیان می توانند از تاریخ انتشار آگهی تا ساعت 
۱۴:3۰ تاریخ ۱۴۰2/۰۹/۱۸ جهت خرید اسناد مناقصه به سامانه الکترونیک دولت )ستاد( مراجعه نمایند. ۵- شرکت کنندگان می بایست ضمن بارگذاری 
ضمانتنامه شرکت در مناقصه در سامانه ستاد، نسبت به تحویل اصل ضمانتنامه  تا ساعت ۱۴:3۰ تاریخ ۱۴۰2/۰۹/2۸ به آدرس کرج-میدان توحید- بلوار 
بلال شهرداری کرج طبقه هفتم اداره امور پیمان ها و قراردادها اقدام نمایند. 6- در صورت بروز هرگونه تناقض در موارد مندرج در آگهی با سامانه ستاد، 

ملاک عمل سامانه ستاد خواهد بود.
 7- پیشنهادات رسیده در مورخ ۱۴۰2/۰۹/2۹ در کمیسیون عالی معاملات شهرداری کرج مطرح و پس از بررسی وکنترل برنده مناقصه اعلام خواهد شد. 

لازم به ذکر است شرکت کنندگان مجاز به حضور در جلسه بازگشایی پاکات خواهند بود. 8-هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.
* جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن ۳۵89۲۴۲۳-۰۲6 تماس و یا به سایت  www.karaj.ir  مراجعه نمائید. )۱۴۲(

اداره امور قراردادها و پیمانها- شهرداری کرج

برکناری خداداد افشاریان تکذیب شد
نایب رئیس اول فدراســیون 
کمیته  رئیس  برکناری  فوتبال، 

داوران را تکذیب کرد.
نایب  محمدنبــی،  مهــدی 
فوتبال  فدراســیون  اول  رئیس 
دربــاره بازی های تدارکاتی تیم 
ملی فوتبال قبل از جام ملت های 
آسیا اظهار داشت:۱۱ یا ۱۲ دی، 

بازیکنان به اردوی تیم ملی محلق می شــوند و تیــم ملی ۱9 دی در یک بازی 
تدارکاتی در پشــت درهای بســته برابر اندونزی به میدان خواهد رفت. در صدد 
هستیم که قبل از این مسابقه یک بازی تدارکاتی دیگر هم برگزار کنیم که قطعی 
نیست. وی درباره سفر به قطر هم تصریح کرد:در جریان این سفر، یک نشست با 
ستاد اجرایی جام ملت ها داشتیم و همچنین از محل اقامت تیم و تمرین بازدید 
کردیم. نیازهای تیم ملی را در قطر بررســی کردیم تا با نزدیک شدن شرایط به 

استانداردها، وضعیت خوبی را برای لحاظ اقامت و تمرینات فراهم کنیم.
نبی درباره شایعاتی که درباره برکناری رئیس کمیته داوران به گوش می رسد، 
یادآور شد: آقای افشاریان سال ها در داوری سبقه داشته است و هر گونه انتصاب 
یا انفصالی در هئیت رئیســه مطرح می شود و تا امروز هیچ موضوعی در این باره 

مطرح نشده است.

فوتبال

با اعلام رسمی کنفدراسیون فوتبال آسیا، میزبانی مراحل 
یک چهارم نهایی، نیمه نهایی و فینال لیگ نخبگان آسیا 

طی دو فصل آینده، در عربستان برگزار می شود.
کنفدراســیون فوتبال آســیا امروز به صورت رســمی، 
فدراســیون فوتبال عربستان سعودی را به عنوان میزبان 
مراحل پایانی مسابقات الیت لیگ قهرمانان آسیا یا همان 
لیگ نخبگان برای فصل های ۲۰۲۴ – ۲۰۲۵ و همچنین 
۲۰۲۵ – ۲۰۲6 انتخاب کرد. ســطح نخست رقابت های 
لیگ قهرمانان آسیا با عنوان لیگ نخبگان شامل ۲۴ تیم 
خواهد بود که دوازده باشگاه از غرب و دوازده تیم از شرق 
آســیا در قالب یک لیگ داخلــی و خارجی با هم رقابت 
می کنند تا اینکه هشــت تیم از هر منطقه راهی مرحله 
بعد می شــوند. با اعلام رسمی کنفدراسیون فوتبال آسیا، 
مسابقات مراحل یک چهارم نهایی، نیمه نهایی و فینال به 

صورت تک بازی در عربستان برگزار می شود.
آنگونه که وب سایت رسمی AFC نوشته است، نبردهای 
سرنوشــت ساز در فصل ۲۰۲۴ – ۲۰۲۵ قرار است که از 
تاریخ ۲۵ آوریل تا چهار می ۲۰۲۵ )پنجم اردیبهشــت 
۱۴۰۴ تا چهارده اردیبهشــت ۱۴۰۴( برگزار شود که به 

تیم برنده جایزه ۱۲ میلیون دلاری داده می شود.
این میزان جایزه ســه برابر بیشتر از جایزه کنونی و چهار 
میلیون دلاری است که به فاتح لیگ قهرمانان آسیا داده 
می شود. جایزه تیم نائب قهرمان نیز از ۲ میلیون دلار به 6 
میلیون دلار می رسد. در مرحله نخست لیگ نخبگان ۱۲ 
تیــم در هر منطقه در یک گروه قرار خواهند گرفت و هر 
تیــم 8 دیدار انجام خواهد داد، ۴ دیدار خانگی و ۴ دیدار 
خارج از خانه. پس از انجام مســابقات هشت تیم برتر هر 

منطقه به مرحله یک هشتم صعود می کنند.

رئیس سابق فدراسیون فوتبال در واکنش به حرف های علی 
دایی می گوید اعضای تیم 98 هم بابت صعود حواله خودرو 
گرفتند. به گزارش ورزش ســه، داریوش مصطفوی رئیس 
سابق فدراسیون فوتبال در دوره ای که حماسه ملبورن در 
آذر ۱۳76 رقم خورد در واکنش به اظهارات اخیر علی دایی 
و صحبت هایی که درباره آن تیم مطرح شــده حرف های 
جالبی درباره صعود به جام جهانی فرانسه، مسئله پاداش 
بازیکنان، تغییرات در راس کادر فنی تیم ملی و شــرایط 

کلی فوتبال ملی بعد از آن مطرح می کند.
من کاری ندارم چه کسانی درباره تیم 98 صحبت می کنند. 
همه آدم ها مختار و مخیر هســتند نظرات شان را بگویند. 
واقعیــت امر اما آن چیزی اســت که من ســعی می کنم 
مطرح کنم. حرف های من عین واقعیت اســت. یک تیمی 
به فدراســیون ما سپرده شده بود که در بازی های آسیایی 

هیروشــما موفق نشــده بود. ما این تیم را ۵ آبان ۱۳7۳ 
تحویل گرفتیم که نه در و پیکر داشت نه بودجه. روزی که 
از طرف سازمان تربیت بدنی با من صحبت شد گفتم اجازه 
بدهید من کار خودم را بکنم، شاید موفق شوم. ما نه بودجه 
داشــتیم نه لیگ درست و حســابی، نه باشگاه به معنای 
واقعی و هیچ چیز فوتبال مــان در قواره جام جهانی نبود. 
ما فقط یکسری فوتبالیست خوب داشتیم اما مثل دانه های 
تســبیح جدا از هم بودند. من می گویم تیم ملی فوتبال ما 
بدون تعصب اوج اختلاف ها را دیده بود. سرمربی و بازیکن 
با هم اختلاف داشــتند کما اینکه کار به جایی کشید که 
ما رفتیم خانه ســرمربی. اختلافات درونــی زیاد بود اما با 
تصمیم مدیریتی 9۰ درصد این اختلاف ها از بین رفت. من 
نمی گویم تقصیر مربی بود یا بازیکن اما اگر شرایط به همان 
منوال ادامه پیدا می کرد تیم ملی به جام جهانی نمی رفت.

عربستان میزبان مراحل پایانی لیگ نخبگان آسیا شد
استقلال و پرسپولیس در ریاض

افشاگری رئیس سابق فدراسیون فوتبال
تیم 98 هم حواله خودرو گرفت


